
INTERPELACJA

RADNEJ: JOANNY MICHALOWSKIEJ

z dnia 04.02.2020 r.

W nawi4zaniu do decyzji o rezygnacji z doplat do wody dla glogowian

proszg o informacjg, jaki wniosek taryfowy zlo2ylo PWiK w Glogowie do

Paristwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie?

Joanna
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